

---

THE MINES AND MINERALS ACT  
(C.C.S.M. c. M162)

---

**Lands Re-opened to Prospecting Orders  
Regulation, amendment**

---

Regulation 16/2012  
Registered February 13, 2012

**Manitoba Regulation 435/87 R amended**

**1** The *Lands Re-opened to Prospecting Orders Regulation, Manitoba Regulation 435/87 R*, is amended by this regulation.

**2** Schedule C is amended by adding the following after section 29:

**Berens River — Little Grand Rapids**

**30** In the Winnipeg Mining District and being the following unsurveyed lands: Township 34, Ranges 10 and 11 EPM, Townships 35 and 36, Ranges 8 to 14 EPM both inclusive, Township 37, Ranges 8 and 9 EPM, Township 38, Ranges 4, 8 and 9 EPM, Township 38, Range 10 EPM, Township 39 and the south half of Township 40 in Ranges 4 to 10 EPM, excepting thereout such portions thereof as may be contained within Indian Reserves.

**31(1)** East half of Legal Subdivision 9, of Section 35 Township 13 Range 9 EPM.

**31(2)** East half of Legal Subdivision 15, of Section 35 Township 13 Range 9 EPM.

**31(3)** South half of Legal Subdivision 16, of Section 35 Township 13 Range 9 EPM.

---

LOI SUR LES MINES ET LES MINÉRAUX  
(c. M162 de la C.P.L.M.)

---

**Règlement modifiant les Arrêtés concernant  
les biens-fonds ouverts à l'exploration**

---

Règlement 16/2012  
Date d'enregistrement : le 13 février 2012

**Modification du R.M. 435/87 R**

**1** Le présent règlement modifie les *Arrêtés concernant les biens-fonds ouverts à l'exploration, R.M. 435/87 R*.

**2** L'annexe C est modifiée par adjonction, après l'article 29, de ce qui suit :

**Rivière Berens — Little Grand Rapids**

**30** Dans le district minier de Winnipeg, les biens-fonds non arpentés suivants : le township 34, rangs 10 et 11 E.M.P., les townships 35 et 36, rangs 8 à 14 E.M.P. inclusivement, le township 37, rangs 8 et 9 E.M.P., le township 38, rangs 4, 8 et 9 E.M.P., le township 38, rang 10 E.M.P., le township 39 ainsi que la moitié sud du township 40, rangs 4 à 10 E.M.P., exception faite des parties qui peuvent être comprises dans des réserves indiennes.

**31(1)** La moitié est de la subdivision légale 9 de la section 35, township 13, rang 9 E.M.P.

**31(2)** La moitié est de la subdivision légale 15 de la section 35, township 13, rang 9 E.M.P.

**31(3)** La moitié sud de la subdivision légale 16 de la section 35, township 13, rang 9 E.M.P.

**31(4)** Legal Subdivision 8, of Section 19  
Township 11 Range 10 EPM.

**31(4)** La subdivision légale 8 de la section 19,  
township 11, rang 10 E.M.P.

**31(5)** Legal Subdivision 5, of Section 20  
Township 11 Range 10 EPM.

**31(5)** La subdivision légale 5 de la section 20,  
township 11, rang 10 E.M.P.

January 25, 2012  
25 janvier 2012

**Minister of Innovation, Energy and Mines/  
Le ministre de l'Innovation, de l'Énergie et des Mines,**

Dave Chomiak

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba